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Книга посвящена исследованию проблем афганского конфликта в последние 
десятилетия XX в. В ней на основе оригинальных афганских и зарубежных 
документов и материалов показаны усилия левого кабульского режима по 
умиротворению страны, внутренние и внешние причины и факторы его крушения 
и прихода к власти религиозных экстремистов. Особое внимание уделяется 
характеристике афганской вооруженной оппозиции и выяснению побудительных 
мотивов, направленности и последствий эскалации вмешательства извне во 
внутриафганские дела. 
 

 
The book is devoted to the investigation of the problems of the Afghan conflict in 

the last decades of 20th century. The author on the basis of a great deal of original 
Afghan and foreign documents and materials shows Kabul left regime’s efforts for 
pacification of the country, internal and external causes and factors of the downfall of this 
regime and also advent to power religions extremists. 

The great attention in the work is given to the examination of peculiarities of the 
Afghan armed opposition and its dependence on outside powers and to clearing up 
motives, aims and consequences of the internationalization of the Afghan internal 
conflict. 
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